
Dobrý den, 

V návaznosti na dosud přihlášené závodníky RAC žádáme o rozšíření vyhlašovaných kategorii ve třídě 

RAC o mezinárodní mistr České republiky. 

Prosím o projednání na nejbližším VV. 

Děkuji 

S pozdravem 

Roman Hrubý 

Viceprezident a hospodář ČWA 


